
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 8. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 34
Hvad anslås den samlede statslige omsætning med Kammeradvokaten at have været 
siden etableringen af kammeradvokatordningen i 1936? Er ministeren bekendt med, om 
der nogensinde fra statens side har været klaget over regningernes størrelse eller eksem
pelvis indgivet klage til Advokatnævnet herover?
Vil ministeren samtidig oplyse, om Kammeradvokaten har været konsulteret før ministe
rens besvarelse af spørgsmålet til Folketinget?
Vil ministeren samtidig oplyse, om Kammeradvokaten har været konsulteret før ministe
rens besvarelse af spørgsmålet til Folketinget?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Preben Bang Henrik
sen (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 23. november 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Preben.Henriksen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jens Joel
formand

1/1

Offentligt
FIU Alm.del - Spørgsmål 34

Finansudvalget 2021-22


